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Viser til prosess angående mulig nasjonalpark av deler av Østmarka.

Generelt er dette en veldig dårlig idé, som man ikke finner rasjonell eller nødvendig. Østmarka er en av Oslos viktigste
friluftsområder, som allerede er godt vernet i de områder hvor dette har mening og funksjon. Noe ytterligere verneregulering
av Østmarka, spesielt de befolkningsnære områdene, er totalt unødvendig. I et folkehelseperspektiv vil det være katastrofalt
for mange aktiviteter som etter all sannsynlighet vil bli forbudt med dagens retningslinjer for nasjonalparker. Den foreslåtte
grensen for vern går helt inn til bebyggelse, som gjør at barn i prinsippet ikke kan sykle fra eget hus og ut på velbrukte stier
i nabolaget. De foreslåtte verneområdene er rekreasjonsområder for hundretusenvis av innbyggere, og et vern vil
utelukkende bli en begrensende faktor på bruk, for ikke å snakke om evt nye forskrifter som kan komme fra sentralt hold
og med et pennestrøk legge lokk på all aktivitet som ikke er gange eller ski. Eksempelvis er sykling i marka den eneste
mulige mosjonsformen for svært mange, og et vern tjener ingen.
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